

Fertigteilizange FTZ-uni 40

Grab for Prefabricated Concrete Products FTZ-uni 40



Mechanische Fertigteilizange FTZ –uni 40 zum sicheren Greifen und Versetzen von schweren Trittstufen, Betonfertigteilen und dergleichen. Besonderes Augenmerk der Zange; Hohe Tragfähigkeit von 4 to mit flexiblem Greifbereich von ca. 50 – 860 mm sowie automatische Umschaltung von „voll“ auf „leer“ (Wechselautomat). Hier im Einsatz beim Versetzen von unterschiedlichsten Formaten von Betontreppenelementen zwischen 160x40 cm bis 450x85 cm bis zu einem Gewicht von ca. 3 to.

Einsatzort: Fabrikverkaufsgebäude Outletcity, Metzingen

Kunde: Fa. Gottlob Brodbeck Straßen- und Ingenieurbau, Metzingen

Nutzen: Rationelles, sicheres Versetzen



Mechanical grab FTZ-uni 40 for safe handling of heavy prefabricated concrete wall units or similar elements of that kind. Special features of the grab: large carrying capacity of up to 4 tons, flexible gripping range from approx. 50 to 860 mm and automatic release for the fully automatic switch over from "full" to "empty". Pictures showing the handling and installation of most different sizes of heavy concrete staircase elements of 160 x 40 cm up to 450 x 85 cm with a weight up to approx. 3 tons.

Site: Outlet City, Metzingen/ Germany

Customer: M/s. Gottlob Brodbeck, Road Construction, Metzingen/Germany

Benefit: Efficient and safe installation